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"Ja tylko im mówię,
że staram się być
dobrym
chrześcijaninem"

Abraham Thomas jest syryjskim
prawosławnym. Studiuje
dziennikarstwo w New Delhi
(Indie). Formacja
chrześcijańska, jaką otrzymuje
w ośrodku Opus Dei, zwróciła
uwagę jego znajomych. "Ja tylko
im mówię, że staram się być
dobrym chrześcijaninem".
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“Wcześniej myślałem, że religia jest
spoza świata i że nie ma związku z
życiem codziennym. Nigdy nie
zdawałem sobie sprawy, że bycie
studentem, bratem czy kolegą niesie
ze sobą pewne obowiązki. Dzięki
Josemaríi Escrivie nauczyłem się, że
w każdych warunkach można
chwalić Boga, ofiarowując Mu swoją
pracę, naukę czy życie rodzinne.

Formacja, jaką otrzymuję,
przygotowuje mnie dobrze do
zrozumienia, czym jest łaska Boża i
grzech. To pomaga mi w walce o
prowadzenie czystego życia. Moi
przyjaciele widzą we mnie zmianę,
kiedy nie mam ochoty słuchać
nieprzyzwoitych rozmów czy
tolerować złych nawyków. Pytają
mnie, czy nie zostałem księdzem, a ja
im odpowiadam, że staram się tylko
być dobrym chrześcijaninem.

Jedną z rzeczy, które zwróciły moją
uwagę u św. Josemaríi, były jego



katechezy o doktrynie
chrześcijańskiej. Lubię nazywać te
nauki "lekcjami praktyki
chrześcijańskiej". Omawiał tematy
proste i udzielał bardzo
przystępnych wyjaśnień. Jego
rozumowanie, przedstawione w
formie rozmowy, pomaga mi w
podjęciu konkretnych postanowień,
co czyni z jego książek dobrą pomoc
na modlitwie".
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